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 Betreft: Schriftelijke vragen SP over groei van de jeugdzorg 

Niet eerder zoveel jongeren met jeugdzorg en jeugdhulp 

Geacht college, 

In 2023 nam het aantal jongeren dat jeugdzorg ontving sterk toe. Volgens voorlopige cijfers van het CBS waren 

er over het hele jaar zo’n 474 duizend jongeren die voor hulp aanklopten. Het hoogste aantal ooit. Bijna 9 

procent van alle jongeren in Nederland. Een groot gedeelte daarvan is jeugdhulp zonder verblijf. De stijging zal 

waarschijnlijk doorzetten in dit jaar 2024. Dit zijn landelijke cijfers. Er zijn binnen gemeenteland grote 

onderlinge verschillen te zien. Volgens de verantwoordelijke wethouder In Maastricht, heeft hier maar liefs 1 

op de 5 jongeren jeugdzorg nodig. Ook in onze stad aantal groeit het aantal en deze ontwikkeling is 

zorgwekkend.  

 

Daarom stelt de SP we graag de volgende vragen:  

1. Wat zijn precies de ontwikkelingen en de cijfers in Maastricht anno mei 2024? 

2. Is er in Maastricht ook een stijgende lijn te zien van het aantal jongeren in jeugdzorg?  

3. Zijn er ook vormen van jeugdzorg die afgelopen periode minder werden aangeboden en wat was 

daarvan de oorzaak? Denk hierbij aan jeugdhulp met verblijf, reclassering, jeugdbescherming, voogdij 

etc. (vormen die landelijk terugliepen). Kunt u ons een recent overzicht geven?  

4. Kunt u de belangrijkste oorzaken van de toename van jeugdzorg breed duiden voor onze stad?  

5. Volgens het verwezen artikel is de toename van het aantal jongeren in de jeugdzorg (landelijk gezien) 

voornamelijk te danken aan de toename van het aantal tienermeiden met jeugdzorg, is er in 

Maastricht sprake van een vergelijkbare trend?  

6. Heeft u recente aantallen en overzicht van de specifieke problemen en oorzaken aangaande 

tienermeiden?  

7. Zijn er specifieke ontwikkelingen te zien die typisch zijn voor Maastricht? 

8. Wat zijn de doelstellingen van de coalitie in het kader van zorg voor onze jeugd? Worden die gehaald? 

9. Welke plannen worden gemaakt of al worden reeds uitgevoerd om grip te krijgen op de situatie bij 

deze doelgroep? 



 
 
 

 
 

10. Zijn er al positieve resultaten te melden van enige interventies op dit gebied? Kunt u dat 

onderbouwen?  

CBS 2023: Niet eerder zoveel jongeren met jeugdzorg. 

https://www.binnenlandsbestuur.nl/sociaal/recordaantal-jongeren-met-jeugdzorg  

https://www.cbs.nl/nl-nl/nieuws/2024/18/meer-jongeren-met-jeugdhulp-vooral-meer-tienermeiden  

Hoogachtend,   

Jack van Gelooven   Youri van Mullem 

fractievoorzitter SP   Burgerraadslid SP   
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